

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 29 décembre 1913, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président; MM. Lachapelle, Ainey et Dupuis.

1.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$21,128.85, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Attendu que par suite de l'accident survenu à l'aqueduc, et qui a produit une disette d'eau presque générale, il est nécessaire de faire certaines dépenses dont il est actuellement impossible de prévoir la nature ou le montant, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, lui demandant de bien vouloir ratifier les dépenses et les commandes d'urgence que les Commissaires ont été obligés d'autoriser, sans les formalités requises par la Charte.

3.—Soumise une communication de M. Nap. Séguin, au sujet d'une offre de M. Laporte, de céder à la Ville, au prix de \$500, un lot vacant qui se trouve coupé par la ligne homologuée, au coin des rues Amity et Iberville.

Résolu: De référer au Président du Bureau des Estimateurs pour rapport.

4.—Attendu que la compagnie "Montreal Water and Power" a maintenant devant la Législature un bill par lequel elle demande que la section 2 de la loi 55-56 Vict., chap. 75, et que la section 36, 3 Geo. V, chap. 54 soient abrogées, et que ces deux lois accordant à la Cité, la première le droit d'exproprier par partie, et la deuxième, le droit d'exproprier tout le système "as a going concern".

Le Bureau des Commissaires est d'opinion que la Cité ne doit pas perdre les pouvoirs qu'elle possède déjà, en vertu de ces lois;

D'un autre côté, il sera peut-être opportun ou même nécessaire de faire des arrangements avec la compagnie;

Ces arrangements requièrent le concours des deux corps.

Sous les circonstances, il est

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 29th December 1913, a.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the Chair; Messrs. Lachapelle, Ainey and Dupuis.

1.—Submitted warrants verified by the City Comptroller to the amount of \$21,128.85, as per certified list.

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—In view of the accident which occurred on the Aqueduct, and which has resulted, in an almost general water famine, it is necessary to make certain expenses the nature and the amount of which cannot be determined at the present time, it was

Resolved: That a report be made to Council, asking that the expenses and urgent orders which the Commissioners had to authorize without the formalities required by the Charter, be ratified.

3.—Submitted a communication from Mr. Napoléon Séguin, anent an offer from Mr. Laporte, to cede to the City for the price of \$500, a vacant lot which is cut by the homologated line, corner of Amity and Iberville streets.

Resolved: That the matter be referred to the Chairman of the Board of Assessors for a report.

4.—Whereas the Montreal Water and Power Company has now before the Legislature a bill by which they ask that section 2 of the Act 55-56 Vict, chap. 75 and section 36, 3 Geo. V, chap. 54, be repealed, and that both acts grant to the City, the former, the right to expropriate a part of the system and the latter to expropriate the whole of the same "as a going concern".

The Board of Commissioners is of opinion that the City should not be deprived of the powers which it already has in virtue of said acts;

On the other hand, it might be advisable or even necessary to make arrangements with the company.

The said arrangements will require the concurrence of both bodies.

Under the circumstances, it was